
 

 

 بسم الله الرحمن الرحيم 

Refah’taki Katliam Kapılarının Eşiğinde Olduğu Halde Müslüman Ordular 
Hiç Aldırış Etmediler! 

 

Görünen o ki Siyonistlerin Gazze’deki katliamın başladığı geçen Ekim 
ayından bu yana yaptıkları her şey, Refah’ta planladıkları daha büyük 
katliamdan dolayı hiçbir şey olmayacağını gösteriyor; zira herkesin susup 
sessiz kalacaklarından emin oldular ve bu yüzden artık (Refah’taki) asıl büyük 
katliamın zamanının geldiğine karar verdiler; çünkü onlar için bundan daha iyi 
bir fırsat olmayacaktı ki bu da aşağıdaki nedenlerden dolayıdır:  

1- Şüphesiz onlar, küresel ahlaki sınırı aştılar, zamanla küresel vicdan 
zayıfladı ve Gazze’de sivillerin öldürülmesi küresel günlük yaşamın bir parçası 
haline geldi! Uluslararası Adalet Divanı’nın Gazze’de olanların bir savaş suçu 
olmadığı yönündeki kararından sonra Siyonistler, dünyanın artık daha önce 
yapılanlardan daha kötü ve daha korkunç olanı kabul etmeye hazır olduğundan 
emin oldular ve dünyanın genellikle güçlü olanların yanında yer aldığını, 
Birleşmiş Milletler, Uluslararası Mahkeme ve büyük güçlerin mazlumlara insaf 
etmediklerini, aksine sömürgecilere ve Müslümanlara düşman olan herkese 
yardım ettiklerini fark ettiler.  

2- Arap ve Müslüman ülkelerindeki hiçbir rejim ve orduları 4 ay boyunca 
harekete geçmediler; bu da Siyonistlere, Gazze’nin tamamını parçalama ve 
ezme planına devam etmeleri için yeşil ışık yakmıştır. 

3- Siyonistler, henüz hedeflerinden hiçbirini gerçekleştiremedikleri için şimdi 
saldırıyı durduramayacaklarını anladılar; zira Hamas sarsılmamış ve direniş 
tüm gücüyle devam etmektedir; bu yüzden saldırının durdurulması, Yahudi 
varlığı için manevi, maddi ve varoluşsal bir yenilgiye yol açacağı gibi şimdi 
saldırganlığı durdurmak ve sonra bunu bir yıl veya iki yıl sonra tekrarlamak zor 
olacaktı; çünkü o zaman dünya daha sıkı önlemler alacak ve Siyonistler ve 
onları destekleyenler üzerindeki küresel baskı, gelecekteki herhangi bir 
saldırganlığın başlangıcından itibaren Yahudi varlığının gerçek bir krize gireceği 
noktaya ulaşacak kadar büyük ve geniş olacaktır.  

4- Yahudi ordusu bir soykırımın, katliamın ve savaş suçunun içinde boğulmuş 
olup bunun yüklerini gerek şimdi gerekse savaştan sonra da taşıyacaktır; bu 
nedenle Refah’ta yeni bir suçun işlenmesi, Allah korusun Gazze’nin yok 
olmasına yol açsa bile kınanacak bir şey olmayacaktır. Böylece Yahudi varlığı, 
savaş sonrasında taşıyacağı yükler karşılığında bir şeyler elde etmiş olacaktır.  

5- Yahudi varlığı, suçlar ve saldırılar olmadan var olamayacağı gibi uzun bir 
ömür süremeyeceğinin ve Filistin’de bir avuç toprakta dahi bir hakkının 
olmadığının farkındadır; bu nedenle hedeflerine veya bazılarına ulaşmanın tek 
yolunun güç ve sadece güç olduğuna ikna olmuştur.  

Allah’tan tuzaklarını kendi aleyhlerine çevirmesini niyaz ediyoruz. Bu yüzden 
şayet ümmet ve orduları harekete geçmezse, Allah korusun gelecekteki 
katliama herkes ortak olacaktır.  



Neden yöneticilerden bahsetmedim? Çünkü aslında onlar, başlangıcından 
beri suça ortak olmuşlardır; zira krizin başından itibaren Siyonistlere yardım 
eden, sınırlarını koruyan ve onların ihtiyaç ve malzemelerini temin eden bizzat 
onlardır; dolayısıyla bizim yöneticilerimizin tamamı Siyonistlerin yardımcıları 
olup bunun hiçbir şekilde bir delile ihtiyacı yoktur.  

Şimdi şerî farz, ümmetin ve ordularının üzerindedir; şayet gelecekteki 
olaylara, iğrenç ve korkunç planlara sessiz kalırlarsa, kesinlikle katliamın ortağı 
olurlar. Bu yüzden orduların harekete geçmesi gerekir; aksi takdirde üzerlerine 
Allah’ın laneti ve gazabı iner; ayrıca alimlerin, partilerin, düşünürlerin, 
sendikaların ve tüm nüfuz sahibi kişilerin harekete geçmesi ve halkı da 
harekete geçirmesi gerekir; aksi takdirde Allah korusun Allah’ın gazabına ve 
azabına maruz kalırlar.  

Bu aşamada slogan şu olmalıdır: Hepimiz Refah’ız, hepimiz Gazze’yiz, 
hepimiz Kudüs’üz ve hepimiz Filistin’iz. Sessizliğe yer yoktur; çünkü gelmekte 
olan daha korkunç ve dehşet vericidir.  

َ ينَْصُرْكُمْ وَيثُبَ ِتْ أقَْدَامَكُمْ    ياَ أيَُّهَا الَّذِينَ آمَنوُا إِنْ تنَْصُرُوا اللََّّ

“Ey iman edenler! Eğer siz Allah’ın dinine yardım ederseniz Allah da 
size yardım eder ve ayaklarınızı sabit kılar.” [Muhammed 7] 
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